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[ 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru ekologije, 
i urbanizraa prof, dr Ratku Mitrovicu, postavljain sljedece

POSLANICKO PITANJE;
Imaiuci u vidu cinjenicu da Zakon o planiranju prostora i izgradnji objekata nije 

opravdao sam sebe. pa iako je cetiri puta mijenjan i dalje se pnmjenjuju ramje
doneseni planovi, moje pitanje glasi:
Da li cete i kada pokrenuti izradu novog zalcona uz ogranicenje primjene aktuelnog 

planskih dokumenata na neophodnu vrstu objekata od opsteg mteresa.

Na osnovu clana 187 i
prostornog planiranja

zakona i

Obrazlozenje cu dati na sjednici.

U skladu sa Poslovnikom ocekujem i pisani odgovor.

Bozena Jelusic
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Predmet; Odgovor na poslanicko pitanje Bo2ene JeluSid, poslanice u Skup§tini Crne Gore

postavila je Ministarstvu ekologije, prostornogPoslanica u Skup§tini Crne Gore Bo^ena Jelugic 
planiranja i urbanizma sledede:

poslaniCko pitanje

„Da !i cete i kada pokrenuti izradu novog zakona (o planiranju prostora i izgradnji objekata) uz 
ograniderije primjene aktuelnog zakona i planskih dokumenata na neophodnu vrstu objekata od 
Op$t6Q intsrGSQ?

poslanidko pitanje, Ministarstvo ekologije, prostornog planiranja i urbanizma daje

ODGOVOR

Dijalog 0 izmjenama Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata bide pokrenut u druqoi 
polovini ove godine da bi smo imali dovoijno vremena da sagledamo sve dobre strane i nedostatke 
postojeceg rjesenja. Predvideno je da u tom dijalogu. koji je zamiSljen kao niz iterativnih debata

predstavnici privrede i drugi.

Nakon prikupljanja primjedbi i sugestija od udesnika u debatama, bide formiran strucni tim za 
izradu Izmjena i dopuna zakona postojedeg zakona.

samouprava, predstavnici akademske zajednice

Konadni cilj je da imamo znadajno poboIjSana zakonska rjesenja.
Ogranicenje primjene aktuelnog zakona prevashodno podrazumijeva vrio oprezan odnos prema 
primjeni eiana 218a Zakona, dak i kada su u pitanju objekti od opgteg interesa, koja bi potencijalno 
mog a dovesti do vrIo negativnih posljedica u prostoru tj. do disperzne izgradnje na djelovima 
opremlJn^°'" detaijnim planovima, a vrio desto nisu ni adekvatno infrastrukturno

Kada su u pitanju planski dokumentiu,.i-, * i-,- razumjeti dinjenicu da nisu svi pianovi
jednakog kvaliteta. Odiudili smo da neke od njih, zbog lo§ih planskih rjedenja ili krSenja zakonskih 
procedura u donodenju, uklonimo iz Registra planskih dokumenata, sto znaci da vise nede biti na 
snazi. Intenzivno radimo i na kontroli drugih planskih dokumenata, uglavnom detaijnih urbanistidkih
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Ministarstvo je usporilo izradu jednog dijela detaljnih planova, zbog pretjerano agresivnih 
planskih rje§enja koja bi neminovno rezultovala pretrpanoscu prostora, i zajedno sa Savjetom za 
reviziju planskih dokumenata i mkovodiocima izrade, preduzima korake u cilju njihovog poboljganja.
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